

Summary Notes of the 5th ARB Meeting 2014-2015

Date: 5 February 2014

2014-2015 年度第 5 次建築師註冊管理局會議簡要

日期：2015 年 2 月 5 日

- 1) **Education Development & Accreditation Committee (E&A)**
教育及評審資格委員會
 - 1.1 Updates of Progress HKIA/ARB Professional Assessment (PA) Administration and Membership System
香港建築師學會/建築師註冊管理局專業測評管理和會員系統更新進展
Online application for PA 2015-1st Quarter was launched on 25 November 2014. 121 online applications (59%) and 84% hardcopy of applications out of total 205 applications were received.
2015 專業測評第一季度網上申請已經於 2014 年 11 月 25 日啟動。收悉 121 份網上申請 (59%) 和 84% 紙張申請，總共 205 份申請。
 - 1.2 PA 2015 - Lecture & Seminar Series - Papers 3,4 and 5
專業測評 2015 講座和系列探討會 – 試卷 3,4 和 5
PA 2015 Lecture & Seminar Series - Papers 3,4 and 5 (9 sessions) started on 15 January 2015 and the last one would be held on 28 February 2015.
專業測評 2015 講座和系列探討會 – 試卷 3,4 和 5 (9 場) 將於 2015 年 1 月 15 日開始，最後一場將於 2015 年 2 月 28 日舉行。
 - 1.3 HKIA/ ARB Professional Induction Workshop (PIW) 2015
香港建築師學會/建築師註冊管理局專題啟導培訓 2015
41 applications for PIW 2015 were received. Exact date would be confirmed.
41 份 2015 專題啟導培訓申請收悉。確實日期待定。
 - 1.4 Appointment of ARB Representatives to CUHK Revalidation Visit on 13-15 May 2015
委任建築師註冊管理局代表參與 2015 年 5 月 13 日-15 日香港中文大學評審訪問
ARB endorsed the nomination of the ARB Chair Marvin CHEN and Education and Accreditation Committee Chair Rosman WAI as the ARB representatives to the above revalidation visit.
建築師註冊管理局提名建築師註冊管理局主席陳沐文和教育及評審資格委員會主席衛翠芷作為建築師註冊管理局代表進行上述評審訪問。
 - 1.5 Appointment of ARB Representative to Chu Hai College Validation Visit in June 2015
委任建築師註冊管理局代表參與 2015 年 6 月珠海學院評審訪問
ARB endorsed the nomination of the ARB Chair Marvin CHEN and Board member CHAN Chak Bun as the ARB representatives to the above validation visit.
建築師註冊管理局提名建築師註冊管理局主席陳沐文和事務部成員陳澤斌作為建築師註冊管理局代表進行上述評審訪問。

1.6 Advisory Visit to Hong Kong Design Institute (HKDI) 2015 in July 2015

2015年7月2015香港知專設計學院訪問

ARB endorsed the nomination of KWAN Kwok Lok Joseph as the ARB representative to the above advisory visit .

建築師註冊管理局提名關國樂建築師作為建築師註冊管理局代表參與上述訪問。

2) **House Committee 聯席委員會
Annual Report 2013-2014**

2013-2014 年報

The Annual Report endorsed by the Board on 12 March 2015 and was uploaded to the ARB website on 24 March 2015.

年報內容於 2015 年 3 月 12 日獲得通過，並於 2015 年 3 月 24 日已上傳建築師註冊管理局網站。

3) **HKIA Courtesy Visit to Beijing on 29-30 January 2015**

2015年1月29日-30日香港建築師學會理事會訪京

ARB Chair Marvin CHEN attended the captioned visit as the ARB representative.

建築師註冊管理局主席陳沐文作為建築師註冊管理局代表參加是次活動。

註: 此乃中文譯本只供參考，一切內容以英文版為主。